
Z A P I S N I K 
 

 sastavljen 26.03.2025. godine na sjednici Općinskog vijeća Općine Breznica koja je 
održana u prostorijama Općine Breznica. 
 Sjednica je sazvana putem elektroničke pošte Pozivom KLASA: 024-01/25-01/02, 
URBROJ: 2186-23-01-25-1 od 20.03.2025. godine. 
 
 Sjednici su nazočni: 

1. Tomislav Ledinski, predsjednik Općinskog vijeća, 
2. Ivan Andrašek, potpredsjednik, 
3. Nikola Podoljnjak, potpredsjednik, 
4. Mario Marenčić, 
5. Nikolina Fišter, 
6. Petar Andrašek. 

 
Sjednici nisu nazočni vijećnici Ivana Lendl Trglačnik, Jadranka Bahlen i Stjepan 

Brglez, koji su opravdali svoj izostanak. 
 

 Ostali nazočni: 
1. Stjepan Krobot, načelnik Općine Breznica, 
2. Stjepan Šafran, pročelnik, 
3. Marko Futač, viši referent i voditelj zapisnika. 

 
 Sjednica se tonski snima putem snimača (aparat AVerMedia ExtremeCap 910), o 

čemu su vijećnici upoznati. 
 
Predsjednik Tomislav Ledinski otvara sjednicu u 18:00 sati. Predsjednik konstatira da 

postoji kvorum za donošenje odluka i potvrđuje da su vijećnici primili materijale za sjednicu 
poslane putem elektroničke pošte. 

 
Predsjednik Tomislav Ledinski otvara raspravu o zapisniku sa sjednice Općinskog 

vijeća održane 14.02.2025. godine. 
Primjedbi na zapisnik nema te se zapisnik prihvaća jednoglasno. 

 
 Predsjednik Tomislav Ledinski predlaže slijedeći 

 
D N E V N I   R E D 

 
1. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Breznica za 2024. godinu, 
2. Odluka o kratkoročnom zaduživanju Općine Breznica u 2025. godini – dopušteno 

prekoračenje po transakcijskom računu, 
3. Izvješće o provedbi Plana ukupnog razvoja Općine Breznica za razdoblje 2021. – 

2030. za 2024. godinu, 
4. Odluka o davanju suglasnosti na Plan upisa djece u Dječji vrtić Pčelica Bisag za 

pedagošku godinu 2025./2026., 
5. Izmjene i dopune Odluke o sufinanciranju troškova boravka djece u dječjim vrtićima 

izvan područja Općine Breznica, 
6. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 

infrastrukture u Općini Breznica za 2024. godinu, 
7. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture u Općini Breznica za 2024. godinu, 
8. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u društvenim 

djelatnostima Općine Breznica za 2024. godinu, 



9. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava naknade za zadržavanje 
nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru u 2024. godini, 

10. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava šumskog doprinosa u 2024. 
godini, 

11. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava od jednokratne naknade za 
promjenu namjene poljoprivrednog zemljišta zbog umanjenja vrijednosti i površine 
poljoprivrednog zemljišta kao dobra od interesa za Republiku Hrvatsku u 2024. 
godini, 

12. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava od raspolaganja 
poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine 
Breznica u 2024. godini, 

13. Program korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u 
prostoru u 2025. godini, 

14. Program korištenja sredstava od naknada za promjenu namjene poljoprivrednog 
zemljišta zbog umanjenja vrijednosti i površine poljoprivrednog zemljišta kao dobra 
od interesa za Republiku Hrvatsku u 2025. godini, 

15. Program korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu 
Republike Hrvatske na području Općine Breznica za 2025. godinu, 

16. Program utroška sredstava šumskog doprinosa u 2025. godini, 
17. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih 

nepogoda za 2024. godinu, 
18. Ostala pitanja i prijedlozi. 

 
 Dnevni red je prihvaćen jednoglasno. 
 

Toč. 1) 
Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Breznica za 2024. godinu 

 
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
pojašnjava da je izvršenje približno kako je bilo i određeno u rebalansu, što se može i vidjeti 
iz prijedloga Godišnjeg izvještaja i Obrazloženja Godišnjeg izvještaja koje su vijećnici 
primili. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Breznica 
za 2024. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Breznica za 2024. 
godinu je prihvaćen jednoglasno. 
 

Toč. 2) 
Odluka o kratkoročnom zaduživanju Općine Breznica u 2025. godini 

– dopušteno prekoračenje po transakcijskom računu 
  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
objašnjava da se ne radi o kreditu, već isključivo o dopuštenom prekoračenju koje će se 
koristiti ako to bude potrebno za premošćivanje jaza nastalog zbog različite dinamike priljeva 
sredstava i dospijeća obveza. Temeljem ove Odluke banka će dopustiti prekoračenje ako će to 
trebati radi financiranja radova na novom vrtiću. Zaduženje je ograničeno na 12 mjeseci. 
 Načelnik dodaje da će se kamate računati samo na dio prekoračenja koje će se koristiti. 
Prekoračenje će se koristiti ako se za to ukaže potreba, ali sigurno ne u punom iznosu i roku. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. 



 Potpredsjednik Ivan Andrašek dodaje da ovakvo kratkoročno zaduživanje nije 
neubičajeno za lokalne jedinice, osobito za projekte i premošćivanje jaza u financiranju. Nije 
protiv i podržati će ovaj prijedlog. Zanima ga kakvo je trenutno stanje računa i obveza za 
projekte u tijeku. 
 Načelnik odgovara da su u provedbi ili u planu tri projekta na cestama – cesta u 
Draškoviću, cesta Andrašeki – Butkovec i projekt sanacije ceste pri Krofaku, sva tri uz 
sufinanciranje iz različitih izvora. 
 Pročelnik odgovara da se na računu Općine trenutno nalazi oko 450.000,00 €. Iz EU 
fondova za vrtić je osigurano oko 700.000,00 €, a od Ministarstva znanosti, obrazovanja i 
mladih još 830.000,00 €. Do sada je za radove na vrtiću plaćeno nešto više od 200.000,00 €, a 
ukupni troškovi projekta su procijenjeni na 2.400.000,00 €, što znači da bi manjak bio oko 
300.000,00 € da se sada prekine priljev sredstava u Proračun. 
 U vezi ostalih projekata u tijeku, pročelnik ističe da je ugovor za radove na cesti u 
Draškoviću je već potpisan da bi se za projekt osigurali dodatni bodovi u natječaju 
Ministarstva regionalnoga razvoja i fondova EU. Načelnik dodaje da Općina svake godine 
prijavljuje projekte na ove natječaje.  
 Načelnik dodaje i da je ovu Odluku potrebno donijeti sada, jer zbog se inače zbog 
izbora neće moći donijeti do šestog mjeseca.   
 Nema drugih pitanja ili primjedbi od strane vijećnika te predsjednik daje prijedlog 
Odluke o kratkoročnom zaduživanju Općine Breznica u 2025. godini – dopušteno 
prekoračenje po transakcijskom računu na glasanje. 
 
 Zaključak: Odluka o kratkoročnom zaduživanju Općine Breznica u 2025. godini 
– dopušteno prekoračenje po transakcijskom računu je prihvaćena jednoglasno. 

 
Toč. 3) 

Izvješće o provedbi Plana ukupnog razvoja Općine Breznica 
za razdoblje 2021. – 2030. za 2024. godinu 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže da se radi o desetgodišnjem Planu za koji je potrebno donijeti Izvješće o provedbi 
svake godine. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Izvješća o provedbi Plana ukupnog razvoja Općine 
Breznica za razdoblje 2021. – 2030. za 2024. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Izvješće o provedbi Plana ukupnog razvoja Općine Breznica za 
razdoblje 2021. – 2030. za 2024. godinu je prihvaćeno jednoglasno. 

 
Toč. 4) 

Odluka o davanju suglasnosti na Plan upisa djece u Dječji vrtić Pčelica Bisag 
za pedagošku godinu 2025./2026. 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
objašnjava da, kao i svake godine, Općinsko vijeće daje svoju suglasnost na prijedlog Plana 
upisa djece, nakon čega sam Plan donosi Upravno vijeće Vrtića. Ove godine planira se upis 4 
djece u jasličku, odnosno 5 djece u ostale odgojne skupine Vrtića u Bisagu, a od 01.01.2026. i 
upis 24 djece u dvije jasličke skupine, odnosno 40 djece u ostale dvije odgojne skupine novog 
vrtića u izgradnji u Breznici. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 



 Predsjednik daje prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Plan upisa djece u Dječji 
vrtić Pčelica Bisag za pedagošku godinu 2025./2026. na glasanje. 
 
 Zaključak: Odluka o davanju suglasnosti na Plan upisa djece u Dječji vrtić 
Pčelica Bisag za pedagošku godinu 2025./2026. je prihvaćena jednoglasno. 
 

Toč. 5) 
Izmjene i dopune Odluke o sufinanciranju troškova boravka djece 

u dječjim vrtićima izvan područja Općine Breznica 
  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
pojašnjava da Općina već ima Odluku kojom se sufinanciraju troškovi vrtića za djecu s 
područja Općine za koju nema mjesta u vrtiću u Bisagu. Ovim prijedlogom Izmjena i dopuna 
Odluke povećava se sufinanciranje Općine zbog povećanja cijena drugih vrtića, budući da 
roditelji nisu krivi što za njihovu djecu nema mjesta u našem Vrtiću. 
 Načelnik dodaje da će se usluge vanjskih vrtića sufinancirati samo do otvaranja novog 
vrtića, kada će se svima moći omogućiti upis u naše vrtiće.  
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Izmjena i dopuna Odluke o sufinanciranju troškova boravka 
djece u dječjim vrtićima izvan područja Općine Breznica na glasanje. 
 
 Zaključak: Izmjene i dopune Odluke o sufinanciranju troškova boravka djece u 
dječjim vrtićima izvan područja Općine Breznica su prihvaćene jednoglasno. 
 

Toč. 6) 
Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju 

Programa građenja komunalne infrastrukture u Općini Breznica za 2024. godinu 
  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
objašnjava da Izvješće donosi načelnik i navodi projekte koje se nalaze u Izvješću, s točnim 
iznosima utrošenima na iste. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa 
građenja komunalne infrastrukture u Općini Breznica za 2024. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja 
komunalne infrastrukture u Općini Breznica za 2024. godinu je prihvaćen jednoglasno. 
 

Toč. 7) 
Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju 

Programa održavanja komunalne infrastrukture u Općini Breznica za 2024. godinu 
  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik navodi 
stavke u Izvješću o izvršenju Programa s utrošenim iznosima i izvorima za iste. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa 
održavanja komunalne infrastrukture u Općini Breznica za 2024. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja 
komunalne infrastrukture u Općini Breznica za 2024. godinu je prihvaćen jednoglasno. 



 
Toč. 8) 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju 
Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine Breznica za 2024. godinu 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik navodi 
glavne stavke u Izvješću – predškolski odgoj, školstvo, studentske stipendije, vatrogastvo, 
Crveni križ i ostale udruge. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa 
javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine Breznica za 2024. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih 
potreba u društvenim djelatnostima Općine Breznica za 2024. godinu je prihvaćen 
jednoglasno. 
 

Toč. 9) 
Zaključak o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava naknade 

za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru u 2024. godini 
  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže da se radi o sredstvima od završene legalizacije. U 2024. godini naplaćeno je 70,00 
€ starog dugovanja. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava 
naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru u 2024. godini na glasanje. 
 
 Zaključak: Zaključak o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava naknade za 
zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru u 2024. godini je prihvaćen 
jednoglasno. 
 

Toč. 10) 
Zaključak o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava 

šumskog doprinosa u 2024. godini 
  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže da je u 2024. godini ostvareno 31,46 € prihoda od šumskog doprinosa, što je i 
utrošeno na šumske ceste. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava 
šumskog doprinosa u 2024. godini na glasanje. 
 
 Zaključak: Zaključak o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava šumskog 
doprinosa u 2024. godini je prihvaćen jednoglasno. 
 
 
 
 
 
 



Toč. 11) 
Zaključak o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava od jednokratne naknade 

za promjenu namjene poljoprivrednog zemljišta zbog umanjenja vrijednosti i površine 
poljoprivrednog zemljišta kao dobra od interesa za Republiku Hrvatsku u 2024. godini 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže da u 2024. godini nije ostvaren prihod od ove naknade. Radi se o naknadi koja se 
plaćala kod legalizacije objekata, ali je Izvješće o korištenju iste potrebno i dalje slati 
Ministarstvu poljoprivrede. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava od 
jednokratne naknade za promjenu namjene poljoprivrednog zemljišta zbog umanjenja 
vrijednosti i površine poljoprivrednog zemljišta kao dobra od interesa za Republiku Hrvatsku 
u 2024. godini na glasanje. 
 
 Zaključak: Zaključak o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava od 
jednokratne naknade za promjenu namjene poljoprivrednog zemljišta zbog umanjenja 
vrijednosti i površine poljoprivrednog zemljišta kao dobra od interesa za Republiku 
Hrvatsku u 2024. godini je prihvaćen jednoglasno. 
 

Toč. 12) 
Zaključak o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava 

od raspolaganja poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske 
na području Općine Breznica u 2024. godini 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže da je ovaj prihod u 2024. godini iznosio 593,93 €, a odnosio se na korištenje 
zemljišta u Tkalcu od strane tvrtke Trgopromet. Sredstva su utrošena na održavanje poljskih 
puteva. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava od 
raspolaganja poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine 
Breznica u 2024. godini na glasanje. 
 
 Zaključak: Zaključak o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava od 
raspolaganja poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području 
Općine Breznica u 2024. godini je prihvaćen jednoglasno. 
 

Toč. 13) 
Program korištenja sredstava naknade 

za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru u 2025. godini 
  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže da se radi o novom Programu za 2025. godinu. Planirani prihod od naknade u 
iznosu od 500,00 € odnosi se na još nenaplaćena dugovanja. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje 
nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru u 2025. godini na glasanje. 
 



 Zaključak: Program korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 
izgrađenih zgrada u prostoru u 2025. godini je prihvaćen jednoglasno. 
 

Toč. 14) 
Program korištenja sredstava od naknada za promjenu namjene 
poljoprivrednog zemljišta zbog umanjenja vrijednosti i površine 

poljoprivrednog zemljišta kao dobra od interesa za Republiku Hrvatsku u 2025. godini 
  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže da u Proračunu za 2025. godinu nije planiran prihod od ove naknade, ali da će ga 
možda i biti jer je u proceduri novi zakon o legalizaciji. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Programa korištenja sredstava od naknada za promjenu 
namjene poljoprivrednog zemljišta zbog umanjenja vrijednosti i površine poljoprivrednog 
zemljišta kao dobra od interesa za Republiku Hrvatsku u 2025. godini na glasanje. 
 
 Zaključak: Program korištenja sredstava od naknada za promjenu namjene 
poljoprivrednog zemljišta zbog umanjenja vrijednosti i površine poljoprivrednog 
zemljišta kao dobra od interesa za Republiku Hrvatsku u 2025. godini je prihvaćen 
jednoglasno. 
 

Toč. 15) 
Program korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem 

u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Breznica za 2025. godinu 
  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže da se opet radi o novom Programu za ovu godinu, a kojim se planira prihod od 
zemljišta u Tkalcu u iznosu od 1.000,00 €. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Programa korištenja sredstava od raspolaganja 
poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Breznica za 
2025. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Program korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim 
zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Breznica za 2025. 
godinu je prihvaćen jednoglasno. 
 

Toč. 16) 
Program utroška sredstava šumskog doprinosa u 2025. godini 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže da se novim Programom planira prihod od 250,00 €. Ove godine su se legalno rušile 
neke šume, te bi se trebala ostvariti određena sredstva od šumskog doprinosa. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Programa utroška sredstava šumskog doprinosa u 2025. 
godini na glasanje. 
 
 Zaključak: Program utroška sredstava šumskog doprinosa u 2025. godini je 
prihvaćen jednoglasno. 
 



Toč. 17) 
Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju 

Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2024. godinu 
  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
podsjeća da je 2023. godine Vijeće donijelo Plan djelovanja u području prirodnih nepogoda za 
2024. godinu. U ovom Izvješću su navedene mjere provedene u 2024. godini – redovna 
provedba zimske službe na nerazvrstanim cestama te sanacija klizišta na nerazvrstanoj cesti u 
Podvorcu. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana 
djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2024. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u 
području prirodnih nepogoda za 2024. godinu je prihvaćen jednoglasno. 
 

Toč. 18) 
Ostala pitanja i prijedlozi 

  
 Načelnik predlaže da Općinsko vijeće donese Odluku o kupnji zemljišta u Breznici, a 
na kojem bi se uredilo parkiralište za potrebe novog vrtića. Pročelnik pojašnjava da načelnik 
može odlučivati o stjecanju nekretnina vrijednosti do 0,5% iznosa prihoda bez primitaka 
ostvarenih u prethodnoj godini. U ovom slučaju radi se o iznosu malo većem od 0,5%, te je 
stoga potreba odluka Vijeća. 
 Nema pitanja ili primjedbi od strane vijećnika u vezi ovog prijedloga, te predsjednik 
daje prijedlog Odluke o kupnji zemljišta za parkiralište u Breznici na glasanje. 
 
 Zaključak: Odluka o kupnji zemljišta za parkiralište u Breznici je prihvaćena 
jednoglasno. 
 
 Budući da je ovo bila zadnja sjednica ovog sastava Općinskog vijeća, predsjednik 
Tomislav Ledinski se zahvaljuje svima na suradnji. 
 Načelnik se također zahvaljuje svima na suradnji i poziva sve na druženje poslije 
sjednice. 
  
 Dovršeno u 19:00 sati. 
 
 
KLASA: 024-01/25-01/02 
URBROJ: 2186-23-01-25-2 
U Bisagu, 26.03.2025. 
 
 
 Voditelj zapisnika       Predsjednik Općinskog vijeća 
     Marko Futač                Tomislav Ledinski 


